
Hedmark fylkeskommune mener de framlagte alternativene ikke ivaretar våre innbyggere på 
en bedre måte enn dagens organisering.  
 
Hedmark fylkeskommune ønsker ny finansiering, organisering og ledelse av norske sykehus.  
 
Hedmark fylkeskommune mener sykehusene bør tilbake til folkevalgt styring og offentlig 
forvaltning. Dette synes ikke å hatt tilstrekkelig fokus i Kvinnslandutvalgets utredning.  
 
Hedmark fylkeskommune vil derfor komme med følgende høringsinnspill:  
 

 Hedmark fylkeskommune mener helseforetakene fortsatt bør være selvstendige 
rettssubjekt. Vi er uenig i at styrene i helseforetakene fjernes, slik modell 4.2 legger 
opp til. 

 Hedmark fylkeskommune er enig med utvalgets flertall om at dagens regioninndeling 
kan videreføres. 

 Hedmark fylkeskommune mener alle regioner bør ha et regionsykehus og er derfor 
enig i at Oslo Universitetssykehus HF videreføres som regionsykehus for hele det 
området som inngår i Helseregion Sør-Øst. 

 Hedmark fylkeskommune støtter ikke forslaget om å overføre eierskapet for bygg fra 
våre lokale helseforetak til regionalt nivå. 

 Hedmark fylkeskommune gir sin tilslutning til at inntektsmodellen for de regionale 
helseforetakene blir gjennomgått, slik at vi raskt får en tilsvarende gjennomgang og 
oppdatering av basisbevilgningen til helseforetakene innenfor de respektive 
regionale helseforetak. 

 
 


